
Zápis ze zasedání Komise pro norníky FCI – 9.2.2025 – STUTTGART 

 

 

Přítomno: 15 delegátů  

Hosté: Vanessa Fuss – zapisovatelka zasedání 
 
Místo jednání: Parkhotel Stuttgart 
 
 
Program jednání: 

1) Přivítání přítomných, kontrola presence, schválení programu jednání 
2) Schválení zápisu 2024  
3) Zpráva prezidenta a viceprezidenta komise FCI pro norníky 
4) Kalendář CACIT soutěží  
5) FCI – Evropský pohár 2024 – VGP - hodnocení 
6) Soutěže 
7) Diskuse 
8) Závěr 

 

Bod 1 

Víceprezident FCI Komise pro norníky (dále jen CED) Frank Gruber přivítal přítomné členy. Omluvil 

neúčast na jednání pana Antonia Palladiniho, který nebyl přítomen ze zdravotních důvodů.  

Po formální stránce byl vedením jednání zvolen pan Stefan Fuss. Navržený program jednání  

byl po kontrole prezence přítomnými delegáty jednohlasně přijat.  

Bod 2 

Zástupce Norska pan Granhus nebyl se zápisem písemně seznámen (nebyl doručen sekretariátem 

FCI do jeho e-mailové schránky). Tento zápis mu byl předložen k přečtení na místě. Zápis 

z minulého zasedání byl pak všemi přítomnými delegáty jednohlasně přijat.  

 

 



Bod 3 

S. Fuss předal pozdrav pana Palladiniho. Zmínil, že vlivem afrického moru prasat byl zrušen 

Evropský pohár v Itálii v roce 2024. Pan Palladini požádal, aby byl tento Evropský pohár uspořádán 

v roce 2025 v měsíci říjnu. Proti tomuto návrhu se jasně vymezil český zástupce V. Hutěčka, neboť 

není možné ve stejném roce obsadit početně a kvalitativně dvě totožné vrcholové akce. Německý 

zástupce zmínil, že by mohlo dojít ke snížení vážnosti akce.  

Po další diskusi S. Fuss navrhuje, aby Itálie pořádala v roce 2025 jiný typ mezinárodní soutěže 

Inter VP. Zástupce Itálie s návrhem souhlasí, tento návrh byl i dalšími delegáty přijat. 

Bod 4 

S. Fuss přednesl návrh na revizi CACIT soutěží jednotlivých členských států plemen norníků. 

Existují totiž značné rozdíly, zejména pak s dobou, kdy organizátoři mají povinnost soutěže 

oznamovat. Některé soutěže se oznamují s krátkým předstihem a není pak možné včas zpracovat 

úplný plán akcí pro následující rok. Delegáti byli pověřeni, aby do 1.5.2025 předali do emailové 

schránky A. Palladiniho přehled všech CACIT zkoušek pořádaných v dané zemi člena FCI 

včetně doložení zkušebních řádů. Tyto přednostně bude zapotřebí dodat v němčině nebo 

angličtině. Pokud nebudou přeloženy, pak i v jazyce originálním. 

Bod 5 

Viz bod 3 – Evropský pohár pro jezevčíky se v roce 2024 nekonal. 

Bod 6 

Evropský pohár jezevčíků (VGP) 

2025 – se uskuteční v ČR – V. Hutěčka krátce odprezentoval podrobnosti k akci  

2026 – Maďarsko 

Velká cena norníků  

2026 – Česká republika 

Termíny zasedání CED: 

 

2026 – Maďarsko 

2027 – Rakousko 

2028 – Holandsko 

Bod 7  

  

• V. Hutěčka – dotázal se, proč momentálně nefungují internetové stránky CED na webu FCI.  

S.Fuss – bude řešeno.  

• S.Fuss – dotázal se, zda jsou problémy s potvrzením titulů CACIT v Belgii. Některé země 

potvrdily problémy. Bude řešeno se sekretariátem FCI. 

   

Ing. Vladimír Hutěčka 
Komise pro norníky FCI 

tel: +420777699226 

e-mail: hutecka@seznam.cz 


